

# STRAW Muzzle-feeder



## Vejledning / guide / Handbuch

DK

### Brug

STRAW Muzzle-feeder er kun beregnet til montering i forbindelse med fodring. Den er ikke velegnet til brug i længere tid af gangen.

STRAW Muzzle-feeder har en simpelt klik-lås, som gør det simpelt og hurtigt at åbne og lukke remmen i når den skal monteres eller tages af. Spændet justeres så STRAW Muzzle-feeder sidder let løst omkring hestens hoved. Justeringen foretages kun når det er nødvendigt.

### Opfyldning

STRAW Muzzle-feeder fyldes med foder. Foderet kan være tørt eller vådfoder. Foderet skal være blandet inden det fyldes i STRAW Muzzle-feeder. Det er vigtigt at sikre at foderet ikke står for højt, så hesten stadig har mulighed for at spise uden besvær.

UK

### Usage

The STRAW Muzzle-feeder is only intended for use during feeding. It is not suitable for prolonged use.

The STRAW Muzzle-feeder has a simple click-lock, which makes it easy and quick to open and close the strap when it needs to be put on or taken off. The buckle is adjusted so that the STRAW Muzzle-feeder sits slightly loose around the horse's head. Adjustments are made only when necessary.

### Filling

The STRAW Muzzle-feeder is filled with feed. The feed can be either dry or wet. The feed should be mixed before being placed in the STRAW Muzzle-feeder. It is important to ensure that the feed is not piled too high, so the horse can still eat without difficulty.

DE

### Verwendung

Der STRAW Muzzle-feeder ist nur zur Verwendung während der Fütterung vorgesehen. Er ist nicht für den längeren Gebrauch geeignet.

Der STRAW Muzzle-feeder hat einen einfachen Klickverschluss, der das Öffnen und Schließen des Gurtes beim Anlegen oder Abnehmen einfach und schnell macht. Die Schnalle wird so eingestellt, dass der STRAW Muzzle-feeder leicht locker um den Kopf des Pferdes sitzt. Die Einstellung erfolgt nur bei Bedarf.

### Füllung

Der STRAW Muzzle-feeder wird mit Futter gefüllt. Das Futter kann trocken oder nass sein. Das Futter sollte gemischt werden, bevor es in den STRAW Muzzle-feeder gefüllt wird. Es ist wichtig sicherzustellen, dass das Futter nicht zu hoch gestapelt ist, damit das Pferd ohne Schwierigkeiten fressen kann.

DK

### Produkt beskrivelse

STRAW Muzzle-feeder er fremstillet af slidstærkt polyester stof og designet til brug omkring heste. Den er smuds- og vand afvisende, så kan benyttes til vådfoder.

Den er simpel og praktisk i brug.

Hvis produktet er defekt eller på anden måde beskadiget, er den ikke egnet til brug og skal bortskaffes.

### Rengøring

Skyl STRAW Muzzle-feeder efter brug. Er der brug for grundigere rengøring, kan den vaskes i hånden ved 30°.

Se også Vaskemærker.



UK

### Product Description

The STRAW Muzzle-feeder is made of durable polyester fabric and designed for use around horses. It is dirt- and water-resistant, making it suitable for wet feed.

It is simple and practical to use.

If the product is defective or otherwise damaged, it is not suitable for use and should be disposed of.

### Cleaning

Rinse the STRAW Muzzle-feeder after use. If more thorough cleaning is needed, it can be hand-washed at 30°C.

Refer to the care labels for more information.

DE

### Produktbeschreibung

Der STRAW Muzzle-feeder ist aus strapazierfähigem Polyestergewebe gefertigt und für den Einsatz bei Pferden konzipiert. Er ist schmutz- und wasserabweisend und daher für Nassfutter geeignet.

Er ist einfach und praktisch in der Anwendung.

Ist das Produkt defekt oder anderweitig beschädigt, ist es nicht geeignet für den Gebrauch und sollte entsorgt werden.

### Reinigung

Spülen Sie den STRAW Muzzle-feeder nach Gebrauch ab. Bei gründlicherer Reinigung kann er bei 30°C von Hand gewaschen werden.

Siehe auch Pflegehinweise.

DK

### Teknisk information

- Produktet er fremstillet af Polyester stof i 600D x 600D, Rip-Stop med en vandtæt PU coating på indersiden.
- Båndet er fremstillet af polypropylen.

UK

### Technical information

- The product is made of 600D x 600D rip-stop polyester fabric with a waterproof PU coating on the inside.
- The strap is made of polypropylene.

DE

### Technische Information

- Das Produkt ist aus Polyestergerewebe in 600D x 600D Rip-Stop gefertigt, mit einer wasserdichten PU-Beschichtung auf der Innenseite.
- Das Band ist aus Polypropylen gefertigt.

| Størrelse/Size/Größe | Rumindhold/Capacity/Kapazität | Diameter/Diameter/Durchmesser | Højde/Height/Höhe |
|----------------------|-------------------------------|-------------------------------|-------------------|
| Small                | Ca. 4L                        | 15cm                          | 18cm              |
| Large                | Ca. 9L                        | 22cm                          | 22cm              |